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Van: : college van burgemeester en wethouders

Datum : 15 september 2020

Portefeuillehouder(s) : wethouder Bolderdijk

Portefeuille(s) : Openbare ruimte

Contactpersoon : V. Reintjes

Tel.nr. : 8512

E-mailadres : reintjes.v@woerden.nl

Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 42 van het Reglement van Orde van de 

gemeenteraad gesteld door L. van Leeuwen & H. van Assem.

van de Fractie van Lijst van der Does en Inwonersbelangen.

over gemeentelijke kapaanvraag 9 bomen aan de Emmakade.

Beantwoording van de vragen:

1. Is er overleg geweest met de bewoners over het kappen van deze gezonde bomen?

Ja, er is met de bewoners overleg geweest. Er zijn voor- en tegenstanders, maar iedereen is er voor om op 
de gehele Emmakade bomen te hebben. Wij zijn nog met de bewoners in overleg over wat, hoe en 
wanneer het precies terugkomt. 

2. Is de omwonenden beloofd dat de huidige bomen langs de waterkant konden blijven staan?

Er is aangegeven dat, om een goed bomenlint te krijgen de voorkeur is deze in zijn geheel, van hoek tot 
hoek, nieuw aan te planten. Zo ontstaat een eenduidig en gelijkmatig beeld zoals dat in de Singelvisie 
Bomen is beschreven. Er is daarbij ook aangegeven dat er vanuit de bestaande bomen geen technische 
noodzaak is om deze te kappen. De bomen zijn nog gezond en vormen geen gevaar voor de omgeving. 
Het is daarom een cultuurhistorische en landschappelijke overweging. Wanneer de bomen blijven staan 
dan zullen deze later, wanneer er wel noodzaak is bijv. bij ziekte of sterfte, alsnog moeten worden 
vervangen. Op dat moment ontstaan grote gaten in het lint, omdat de bomen dan niet gelijktijdig vervangen 
worden. Dit zal de uitstraling van de Singel niet ten goede komen. Het zal dan nogmaals jaren duren voor 
het lint weer een eenduidig en gelijkmatig beeld heeft. Daarom is de overweging om nu tot de hoek 
Nassaukade – Emmakade een geheel nieuw bomenlint aan te leggen. 

De aanwonenden beslissen mee over welke soort bomen er worden aangeplant, hiervoor zijn zij persoonlijk 
uitgenodigd om digitaal te stemmen (i.v.m. Covid19). Er kan gekozen worden uit twee boomsoorten (Acer x 
freemanii ‘Elegant’ (esdoorn) en Ulmus ‘New Horizon’(iep)). Beiden worden uiteindelijk circa 20 meter hoog 
met een kroonomtrek van circa 10 meter. Ze kunnen goed tegen droogte, luchtverontreiniging en hitte en 
kunnen groeien in een verharde omgeving. Een van de soorten is een goede drachtboom voor insecten. De 
20 nieuwe bomen hebben bij aanplant al een grotere plantmaat dan standaard toegepast. Op die manier 
krijgt het bomenlint al direct een ferme uitstraling.

3. Is er rekening gehouden met de extra kosten voor het kappen van deze bomen? 

De kap en aanplant van bomen maken onderdeel uit van de begroting. Zoals afgesproken bij de 
‘Singelvisie bomen’ moet de uitvoering binnen de begroting plaatsvinden, hier houden wij ons aan.

4. Is er in het kader van voortschrijdend inzicht na het vaststellen van de Singelvisie gekeken naar 
een praktische oplossing ook in het kader van klimaatbeheersing, door deze bomen, die nog vele jaren 
meekunnen, te laten staan?

Ja, toch is het advies om het lint geheel te vervangen vooral om het belang en de uitstraling van de Singel 



als geheel recht te doen. Het college heeft daarom besloten de vier (jongere) bomen t.h.v Emmakade 8 te 
vervangen zodat er tot aan de oude bomen aan de Emmakade een geheel eenduidig lint kan worden 
gerealiseerd. Deze ingreep is verder noodzakelijk om het laatste deel van de Emmakade, vanaf de Van 
Oudheusdenstraat richting Nassaukade, civieltechnisch af te kunnen ronden. Er is hier nog een 
herverdeling van de parkeergelegenheid en boomplaatsen nodig, zodat het groot onderhoud aan de 
Emmakade kan worden afgerond. Dit ontwerp en onderhoud is uitvoerig gecommuniceerd met de 
bewoners. 

5. Wilt u al het mogelijke doen om de monumentale platanen aan de Emmakade, net als die aan de 
Nassaukade te laten staan?

Zoals aangegeven streven wij naar de uitvoering van de ‘Singelvisie bomen’ zodat de door u gestelde 
doelen bereikt worden. Naar aanleiding van uw vraag en de discussie heeft het college besloten de vijf 
beeldbepalende/monumentale en vergunning plichtige bomen te laten staan. De andere vier bomen worden 
weggehaald en hier worden nieuwe bomen voor terug geplant, zodat dit deel van de weg verbeterd kan 
worden. Er staan nog vijf bomen in de haven, deze worden elders geplant en hetzelfde type bomen als aan 
de Emmakade komen hier terug waarmee er een eenduidig beeld ontstaat. Er is nog overleg met en 
onderzoek gaande op mogelijke locaties voor de te verplanten bomen uit de haven.
Wij zullen de bewoners informeren over dit besluit. Ondanks dat dit formeel niet gebruikelijk zullen wij 
afhankelijk van de reacties de raad vragen de RIB te agenderen zodat bewoners de mogelijkheid krijgen te 
reageren. Gezien de gevoeligheid vinden wij dat een mogelijkheid tot inspraak mogelijk moet zijn. 

6. Deelt u onze mening dat gezonde bomen niet gekapt mogen worden tenzij absoluut 
onvermijdbaar?

Ja, het college heeft daarom besloten deels in uw verzoek mee te gaan en de vijf monumentale bomen te 
handhaven. 

Bijlagen:

De ingekomen brief met corsanummer: 20.015873



 

 

Art. 42-vragen inzake gemeentelijke aanvraag voor de kap van 9 platanen op de Emmakade 

Toelichting 

Naar aanleiding van publicatie en aanvraag van een kapvergunning voor 9 platanen aan de Emmakade 

in Woerden hebben wij contact opgenomen met de wethouder met vragen over nut en noodzaak van 

de kap van deze bomen.  

De onderbouwing van de beleidsmedewerker was uitgebreid en vergezeld van foto’s en tekeningen. 

Het antwoord kwam erop neer dat deze winter/dit voorjaar bomen langs de Emmakade herplant gaan 

worden die eerder (2014) gekapt waren voor werkzaamheden, en dit in het kader van het herstellen 

van een eenduidig bomenlint (Singelvisie) over de hele Emmakade. Er is dus geen noodzaak om deze 

gezonde bomen en meer als 90 jaar oude monumentale bomen te verwijderen, om alleen maar een 

eenduidig beeld te krijgen. 

Tevens brengt dit onnodige extra kosten voor het kappen en herplant met zich mee.  

 

Vragen 

• Is er overleg geweest met de bewoners over het kappen van deze gezonde bomen? 

• Is de omwonenden beloofd dat de huidige bomen langs de waterkant konden blijven staan? 

• Is er rekening gehouden met de extra kosten voor het kappen van deze bomen? 

• Is er in het kader van voortschrijdend inzicht na het vaststellen van de Singelvisie gekeken 

naar een praktische oplossing ook in het kader van klimaatbeheersing, door deze bomen, die 

nog vele jaren meekunnen, te laten staan? 

• Wilt u al het mogelijke doen om de monumentale platanen aan de Emmakade, net als die aan 

de Nassaukade te laten staan? 

• Deelt u onze mening dat gezonde bomen niet gekapt mogen worden tenzij absoluut 

onvermijdbaar? 

 

Namens de fractie LijstvanderDoes, Lenie van Leeuwen 

Namens de fractie Inwonersbelangen Hendrie van Assem 
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